



CITY OF BATTLE CREEK

CITY MANAGER - COMMUNICATIONS

Battle Creek မြို့၌ မီးရှို့ခွင့် ပါမစ်

အပျော်သက်သက် မီးရှို့ရာတွင် မီးရှို့ခွင့် ပါမစ်မလိုပါ။ သို့သော်ငြားလည်း၊ လောင်ကျွမ်းမှုမှာ ဥပေ (သို့မဟုတ်) ဥပေထက်နည်းသော အကျယ်အဝန်းပမာဏ နှင့် အမြင့် ၂ပေ (သို့မဟုတ်) ၂ပေအောက်သာ ရှိရမည်ဖြစ်ပြီး အပျော်သဘော၊ ဘာသာရေးနှင့်ဆိုင်သော၊ အခမ်းအနားနှင့်ဆိုင်သော၊ အချက်အပြုတ်၊ နွေထွေးစေရန်အဖြစ် (သို့မဟုတ်) အခြားတူညီသည့် အကြောင်းအရာများအတွက်သာဖြစ်ပါသည်။

အခြားမီးရှို့မှုများပြုလုပ်မည်ဆိုပါက၊ မီးရှို့ခွင့် ပါမစ် ယူရမည်ဖြစ်ပါသည်။ City Hall မှ မြို့တော် ကောင်စီရုံး၊ 10 N. Division St. တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။ ဖုန်း ၂၆၉-၉၆၆-၃၃၄၈ သို့ခေါ်ဆိုပြီး မြေးခွန်းများ မြေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

မီးရှို့ခြင်းအတွက် အောက်ပါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကိုလေ့လာပါ။

၁။ အကယ်၍ အိမ်နီးနားချင်းများထံမှ မီးခိုးများ (သို့မဟုတ်) အနံ့ များ ကြောင့်တိုင်ကြားခံရပါက မီးသတ်ဌာနမှ မီးငြိမ်းရန်တောင်းဆိုလာလျှင် ချက်ခြင်းလိုက်နာရမည်။

၂။ ပါမစ်ပေါ်၌ ဖော်ပြထားသည့်နေရာ၌သာ ခွင့်ပြုပြီး ပါမစ်ပေးသည့် နှစ်၏ ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ အထိသာခွင့်ပြုပါသည်။

၃။ ပါမစ်အတွက် ပေးထားသည့်ငွေများကို ပြန်အမ်းပေးမည်မဟုတ်ပါ။ မီးမရှိမိခြင်း (သို့မဟုတ်) တိုင်ကြားမှုများကြောင့် မီးငြိမ်းရန် အမိန့်ပေးလျှင်လည်း ငွေပြန်အမ်းမည်မဟုတ်ပါ။

၄။ မီးခိုးငွေများကြောင့် တိုင်ကြားမှုများကို စုံစမ်းစစ်ဆေးသူမီးသတ်အရာရှိ (သို့မဟုတ်) ရဲအရာရှိများကို ပါမစ်ရရှိထားသူက ထိုပါမစ်ကော်ပီ ကို ပြသရပါမည်။

၅။ မီးရှို့မည့်နေရာ၌ မီးရှို့ရန် မြေပိုင်ရှင်၏ ခွင့်ပြုချက်ရှိရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ရာသီဥတုအခြေအနေများကြောင့် မီးသတ် အကြီးအကဲ နှင့် မီးသတ် အရာရှိများမှ ခွင့်ပြုချက်ပေးထားသည့် ပါမစ်ကို ရပ်ဆိုင်းမှုများပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

၇။ မီးရှို့သည့်နေရာတွင် အသက် ၁၆ နှစ် (သို့မဟုတ်) အထက် တစ်ယောက်ယောက်ရှိရမည်။ မီးကို အကြည့်အရှုမဲ့ မထားရ။



CITY OF BATTLE CREEK

CITY MANAGER - COMMUNICATIONS

၈။ သစ်ကိုင်းငယ်များ၊ ခြံမြေအမှိုက်များအဖြစ်သတ်မှတ်ထားသောသစ်ခက်များ (သို့မဟုတ်) နှစ်လက်မထက်ငယ်သော ချုံများကိုသာမီး ရှို့ခွင့်ရှိပါသည်။ သစ်ရွက်များနှင့် ရိတ်ပြီးသားမြက်ပင်များကိုမီး မရှို့ရ။

၉။ ရော်ဘာ၊ ပလတ်စတစ်၊ အမှိုက်သရိုက်၊ သားရေ၊ အိမ်ဆောက်လုပ်ရေး၌ အသုံးပြုသည့်ပစ္စည်းများ၊ ရေနံပစ္စည်းများ၊ ဆေးသုတ်ထားသည့် ပစ္စည်းများ၊ (သို့မဟုတ်) မီးလောင်လွယ်သည့် အရာများ (သို့မဟုတ်) မီးလောင်လွယ်သည့် ပစ္စည်းများ(သို့မဟုတ်) အရည်များကို မီးမရှို့ရ။

၁၀။ မီးရှို့သည့်နေရာသည် အဆောက်အအုံမှ အနည်းဆုံး ပေ ၅၀ ခန့်အကွာရှိရမည်ဖြစ်ပြီး၊ အများပြည်သူ အသုံးပြုသည့် နေရာများတွင် ခွင့်မပြုပါ။

၁၁။ မီးပုံ၏ အရွယ်အစားမှာ အမြင့် ၃ ပေ နှင့် အကျယ်အဝန်း ၈ ပေ သာရှိရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၁၂။ မီးကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုမရှိရန် ပါမစ်ရရှိထားသူမှ ကြိုးစားတာဝန်ယူ ကာကွယ်ရပါမည်။

၁၃။ မီးရှို့မှုကို နေထွက်ပြီးနောက်ပိုင်းနှင့် နေမဝင်ခင် မိနစ် ၃၀ အလို အတွင်းသာခွင့်ပြုပါသည်။

၁၄။ ပါမစ်ရရှိထားသူသည် မီးရှို့မှုမှ ရှိနိုင်သည့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာများ နှင့်ပစ္စည်းဥစ္စာများ ပျက်စီးမှုများကို တာဝန်ယူရန် လက်ခံထားပြီး အပျက်အစီးများကြောင့် Battle Creek မြို့တော်ကို အပြစ်မတင်ရန် လက်ခံထားပါသည်။

၁၅။ အထက်ပါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို မလိုက်နာပါက ပြည်သူ့ဥပဒေကို ချိုးဖောက်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို ချိုးဖောက်မှု၏ ပြစ်ဒဏ်မှာ \$၅၀ ပထမအကြိမ်၊ \$၁၀၀ ဒုတိယအကြိမ် နှင့် တတိယအကြိမ်တွင် \$၂၀၀ ဝန်ဆောင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ပါမစ်ရယူရန် မြို့တော်ကောင်စီရုံး၌ မနက် ၈ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီ၊ တနင်္လာ မှ သောကြာနေ့ အတွင်း လျှောက်ယူနိုင်ပါသည်။

လက်ရှိ ဝန်ဆောင်ခမှာ \$၂၅ ဖြစ်ပြီး၊ လူကိုယ်တိုင် cash၊ check၊ (သို့မဟုတ်) credit card ဖြင့်ပေးရမည်ဖြစ်ပါသည်။ credit card အသုံးပြုမည်ဆိုပါက၊ ကတ်သုံးခ အပိုဝန်ဆောင်ခ ရှိပါသည်။



CITY OF BATTLE CREEK

CITY MANAGER - COMMUNICATIONS

မှတ်ချက်။ ။ Battle Creek မြို့အတွင်းနေထိုင်သူများသည် သစ်ရွက်များကို ပလတ်စတစ် အိတ် မဟုတ်သော စက္ကူအိတ် ကိုအသုံးပြုပြီး ပလပ်ဖောင်းနား၌ ထားပြီး Waste Management အဖွဲ့မှ ပုံမှန်အချိန်တွင် မက်လဆန်းမှ နိုဝင်ဘာလဆန်းပိုင်းထိ သိမ်းယူမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့၏ မြေဩဇာဖြစ်ရန် စွန့်ပစ်သည်နေရာ Brice Pit၊ 715 W. River Road သို့စွန့်ပစ်နိုင်ပါသည်။ အချိန်များမှာ၊ မနက် ၇:၃၀ မှ ညနေ ၇:၀၀ နာရီ၊ တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့ထိဖြစ်ပြီး စနေတွင် မနက် ၉:၀၀နာရီမှ ညနေ ၅:၀၀ နာရီထိဖြစ်ပါသည်။ သစ်ရွက်များကို မြက်ရိတ်စက်ဖြင့် သိမ်းကျုံးပါက လမ်းမပေါ်အထိ သိမ်းကျုံးခြင်း (သို့မဟုတ်) ရေလက်ကြားများကိုထိ သိမ်းကျုံးရမည်မဟုတ်ပါ။